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Az ülés határozatképes. 
 
Az ülés egy napirendi pontot tárgyal, a fenntartó által kiírt igazgatói pályázatra beérkezett két 
pályázatot. A Testület a pályázatokat tartalmi szempontból vizsgálja. A kiírás jogi feltételei 
szempontjából nem vizsgálja. 
 
Hoffer Barnabás felvezetője után, megfogalmazódnak a tagok véleményei. 
 
Hoffer Barnabás:  
Czita Zoltán pályázata, egy érett, vezetési tapasztalatokkal rendelkező, az intézményt kiválóan 
ismerő, a sikereket jól analizáló, és a további fejlődést is biztosító pályamunka. Az intézmény 
struktúráját inkább igazítva, mint átalakítva vetíti előre azt a képet, mely egy sikeres 
intézmény jövőjét is biztosítani tudja. Számol az új Tanügyi Törvény változásaival. Valamint 
a felsőoktatás új követelmény rendszerével. Meggyőződésem, hogy az intézmény stabilitása, 
és az eddigi kiváló oktatói-nevelői munka megőrzése és fejlesztése Czita Zoltán mb. igazgató 
úr pályázatának megvalósításával a továbbiakban is biztosítható. A pályamunka kitér az 
intézmény gazdálkodási és finanszírozási kérdéseire, és nem tartalmaz olyan ötleteket és 
igényeket, mely jelentős működési többletforrásokat igényelne. Számol azonban az épület 
sokat halogatott rekonstrukciójával, mely jelentős fenntartási költségmegtakarítást 
eredményezne. 
Igen ambiciózusnak tartom Mede Norbert pályamunkáját, mely dicséri és elemzi az eddig 
elért nagyszerű eredményeket. Megállapítja, hogy a 100-as ranglistán az intézmény a 20. 
helyet foglalja el. Nagyhírű, komoly múlttal rendelkező intézményeket utasítva maga mögé.  
( megyei fenntartású középiskolák közül az első, teszem hozzá H.B.)  A jelenlegi helyzet 
elemzésében, azonban ellentmondást vélek felfedezni, hiszen hanyatlásról beszél, javuló 
eredmények mellett. Sok ötletet fogalmaz meg, ezeknek finanszírozási oldala azonban nem 
látható, bár kétségtelen, hogy van közte az új Közoktatási Törvénnyel számoló 
feladatmegoldás is. Úgy gondolom, hogy a tárgyi tévedések, a vezetői gyakorlat hiányából, és 
a négy év távollétből erednek. Nem kívánok részletesen kitérni ezekre, hiszen aki ismeri, az 
intézményt tudja, hogy a pályázatban leírt újítások közül több már működik. Azt gondolom, 
hogy nagyon fontos, hogy mindig legyenek olyanok, akik vállalják a kihívásokat, és mernek 
terheket magukra vállalni. Képesnek érzik magukat az adott feladat ellátására. Bár Mede 
Norbert pályamunkája figyelemre méltó és egy ambiciózus nyitott szellemiségű fejlődni 
vágyó jelöltről árulkodik, véleményem szerint egy ilyen magas diáklétszámmal, kimagasló 
eredményekkel, szerteágazó tevékenységgel rendelkező intézmény első emberének feladataira 
–pályázata alapján- nem áll készen. 
Zilling Thomas:  
Mede Norbert pályázata diák centrikusabbnak ítéli, ezért a DÖK ezt támogatja. Czita Zoltán 
pályázata nem sorolja fel, a diákok pozitívumait, inkább a tanárokról beszél, őket dicséri. 
Gazdasági szempontból azonban, inkább össze tudja fogni a dolgokat. 



Kiss Jolán: 
Mindkét pályamunkát jónak tartja, nem tud állást foglalni abban a tekintetben, hogy melyiket 
részesíti előnyben. Mindkettőre szavazni kíván. 
Keresztényné Oslányi Krisztina: Czita Zoltán, átlátja a dolgokat pályázata szerint, úgy 
tanulmányi, mint gazdasági szempontból. Az ő pályázata mellett teszi le a voksát. 
Szerticsné Pinczés Mária: 
Pályázata alapján Czita Zoltánnak van az intézményről alkotott jövőképe. A diák 
centrikussága a gyakorlatban látszik, ha erre pályázatában nem is ér ki részletesen. Az 
intézmény folytonosságát és megújulását, Czita Zoltán pályázata által látja biztosítottnak. 
Zilling Thomas: Az 50 óra kötelező közmunkával, alkalom adódna arra, hogy az iskola 
nyisson a város felé. 
Haszon Dávid: 
Czita Zoltán pályázatában a BTA mit takar? 
Keresztényné Oslányi Krisztina: 
Mint nevében is látszik, tudományos kutatómunkára kívánja ösztönözni a diákokat, melynek 
részletei vagy kidolgozásra várnak, vagy terjedelmi okok miatt nem kerültek be a pályázatba. 
Zilling Thomas: 
Abban egyeznek meg Haszon Dáviddal, hogy megosztják szavazataikat a két pályázat között.  
 
Az Iskolaszék 4:1 arányban Czita Zoltán pályázatát támogatja. Az ugyanazon tagtól mindkét 
pályázatra leadott igen voksot nem tudom figyelembe venni, aránytorzítás miatt. 
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